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Jacka Olszewskiego

INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

spotykam się z pytaniami mieszkańców naszego miasta na temat czy jest możliwe powstanie
w naszym mieście Domu Pomocy Społecznej. Wszyscy wiemy, że taki dom to instytucja, która
sprawuje opiekę nad osobami starszymi, schorowanymi tub znacznie niepełnosprawnymi. Opieka taka
daje mieszkańcom poczucie bezpieczeństwa i stabilności oraz zapewnia opiekę medyczną i byt w
godnych warunkach. Ośrodki tego typu cieszą się coraz większym zainteresowaniem, dlatego też
zwracam się formalnie z takim zapytaniem:

Czy były robione badania lub podejmowane kroki w tym celu aby rozpoznać potrzebymieszkańców w tym obszarze.

Czy jest możliwość powstania takiego damu opieki w naszym mieście lub okolicach.

Czy dysponujemy potencjalnie budynkiem lub terenem pod tego typu inwestycję.

Czy kiedykolwiek zgłaszał się do nas potencjalny inwestor zainteresowany tego typuprojektem oraz czy miasto poszukiwało takiego inwestora.

Czy miasto jest w stanie sfinansować lub wesprzeć taką inwestycję (być może przy wsparciu
Gminy lub Powiatu), gdzie taki inwestor powinien się ewentualnie zgłosić.

Proszę o udzielenie odpowiedzi na w/w pytania w formie pisemnej.
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